
İL GENEL MECLİSİ 2025 MAYIS AYI  KARAR ÖZETLERİ 

 

KARAR TARİHİ     NO KARAR ÖZETİ 

 

05/05/2025 84         Edirne İl Özel İdaresi Mali Hizmetler Müdürlüğünün 22.04.2025 tarihli ve 92035 sayılı yazıları ile İl Genel Meclisi 

Başkanlığına gönderilen “2024 Mali Yılı Kesin Hesabı” konulu teklifin gerekli araştırma ve incelemeleri yapmak üzere 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesine; oylama sonucunda oybirliği ile karar verildi.  

06/05/2025 85 Edirne Merkez  ve Köylerinde  futbol sahaları ve spor alanları var mıdır? Var ise ne durumdadırlar? Konularının 

araştırılması ile ilgili, yazılı önergenin gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için Gençlik ve Spor 

Komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

06/05/2025 86 Yaz sezonun başlaması ile birlikte Enez’ e bağlı sahil ve diğer köylerinde çevre ve insan sağlığına yönelik ne 

gibi çalışmalar yapılmaktadır? Konularının araştırılması ile ilgili, yazılı önergenin gündeme alınarak gerekli 

incelemelerin yapılması için Çevre ve Sağlık komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

07/05/2025 87 Sağlık turizmi önemli bir turizm çeşididir. İlimiz Avrupa'ya yakınlığı, sınır kapılarının çokluğu ve kolay 

ulaşılabilirliği sayesinde önemli bir konumdadır. Edirne Merkez ve İlçelerimizde kaç adet turizm sertifikalı hastane 

vardır? Bu hastanelerimize yurt dışından ne kadar hasta gelmiştir? Konularının araştırılması ile ilgili, yazılı önergenin 

gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için Turizm komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

07/05/2025 88 İlimiz merkeze bağlı Tayakadın köyümüzde 01 Mayıs 2025 tarihinde çıkan yangının ilk müdahalesinde köyde 

bulunan yangın tankeri etkili olmuş, yangının büyümesinin önüne geçmiştir. 

Yakın zamanda olan bu felaket bile, köylerimizde itfaiye bulunmadığı için yangın söndürme tankerlerinin ilk 

müdahalede ne kadar önemli olduğuna bir kez daha göstermiştir. İl Tarım Orman Müdürlüğü ve İl Özel İdaresince 

yangın söndürme tankeri alımı gündemde midir? Bu konu yaz ayının gelmesi ile birlikte aciliyet arz etmekte olup 

herhangi bir çalışma yapılmakta mıdır? Konularının araştırılması ile ilgili, yazılı önergenin gündeme alınarak gerekli 

incelemelerin yapılması için Köylere Yönelik Hizmetler ve Orköy komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar 

verildi. 

08/05/2025 89 İl Genel Meclisinin Mayıs ayı toplantılarının 1. birleşiminde Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen, 2024 

Mali Yılı Kesin Hesabı konulu teklifin hazırlanan komisyon raporu doğrultusunda görüşülmesi neticesinde; 

2024 yılı tahmini gider bütçesi 800.000.000,00.-₺ olarak belirlenmiş, önceki yıldan devreden (05) Finans ödenek 

17.466.715,69.-₺, ek ödenek olarak yıl içerisinde çeşitli projeler için Bakanlık ve Genel Müdürlüklerce gönderilen (08) 

Finans ödenekler 815.642.499,36.-₺, önceki yıldan devreden tahsisli ödenek 282.967.872,09.-₺, Yıl içerisinde gerek 

görülen yatırım ve cari harcama kalemlerine ilave ek bütçe olarak 56.431.528,45.- ₺ olmak üzere toplam bütçe miktarı 

1.972.508.615,59.-₺ olarak gerçekleşmiştir.  

Edirne İl Özel İdaresinin 2024 yılı gelir ve giderini gösterir Kesin Hesabının onaylanmasına, 5302 sayılı İl Özel 

İdaresi Kanununun 10. maddesi (b) bendi gereğince yapılan işaretli oylama sonucunda oybirliği ile karar verildi. 

08/05/2025 90 Edirne İli Keşan, İpsala ve Enez İlçeleri köylerinde Yangın Vanaları var mıdır, Yangın Vanası olmayan 

köylerimiz mevcut mudur ve Vanaların durumları nasıldır? Konularının araştırılması ile ilgili, yazılı önergenin gündeme 

alınarak gerekli incelemelerin yapılması için Su Kanalizasyon ve Katı Atık Hizmetleri komisyonuna havale edilmesine, 

oybirliği ile karar verildi. 



08/05/2025 91 Keşan ve çevresindeki yerleşim alanlarının deprem riski açısından değerlendirilmesi, zemin etütlerinin 

yapılması, yapı stokunun incelenmesi ve afet hazırlık planlarının gözden geçirilmesi amacıyla; belirlenecek yol ve 

yöntemin saptanması için, AFAD Komisyonu tarafından yapılan çalışmalar ne durumdadır? Konularının araştırılması ile 

ilgili, yazılı önergenin gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için Sivil Savunma ve Tabii Afetler 

Komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

08/05/2025 92 Enez, İpsala, Keşan İlçelerimizde 500 Baş ve Üzeri Hayvancılık Tesisi kurmak için İl Özel İdaresi İmar ve 

Kentsel İyileştirme Müdürlüğümüzden yapı ruhsatı düzenlenmiş kaç tesis bulunmaktadır? Bunlardan yapı kullanım izni 

düzenlenen kaç tesis vardır? Bu tesislerin kaçı aktif durumdadır?  Konularının araştırılması ile ilgili, yazılı önergenin 

gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için İmar ve Bayındırlık komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile 

karar verildi. 

08/05/2025 93 İl Genel Meclisince 2025 Ocak ayı toplantılarında kredi kullanılmasına karar verilmiş olup, ilgili merciye 

Meclisimizce yetki verilmişti.  Bahse konu bu krediler kullanılmış mıdır? Konularının araştırılması ile ilgili, yazılı 

önergenin gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için Plan ve Bütçe komisyonuna havale edilmesine, 

oybirliği ile karar verildi. 

09/05/2025 94 5302 Sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 10'uncu maddesinin (f) bendinde; "Taşınmaz mal alımına, satımına, 

trampa edilmesine, tahsisine, tahsis şeklinin değiştirilmesine veya tahsisli bir taşınmazın akar haline getirilmesine 

izin; üç yıldan fazla kiralanmasına ve süresi yirmibeş yılı geçmemek kaydıyla bunlar üzerinde sınırlı aynî hak tesisine 

karar vermek." hükmü yer aldığından, mülkiyeti Edirne İl Özel İdaresine ait Edirne İli, Merkez İlçesi, Karaağaç 

Mahallesi, 843 ada 13 parselde kayıtlı, 4.327,36 m2 yüzölçümlü, arsa vasıflı taşınmazın satışının uygunluğuna, 5302 

Sayılı İl Özel İdaresi Kanunu'nun 10’uncu maddesinin (f) bendi gereğince, yapılan işari oylama sonunda oybirliği ile 

karar verildi 

09/05/2025 95 Edirne İl Özel İdaresi Mali Hizmetler Müdürlüğünün 09.05.2025 tarihli ve 93076 sayılı yazısı ile İl Genel Meclis 

Başkanlığına gönderilen “Proje ve İşbirliği Protokolü” konulu teklifin gerekli araştırma ve incelemeleri yapmak üzere 

İmar ve Bayındırlık ile Turizm Komisyonlarına havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

09/05/2025 96 Lalapaşa ve Süloğlunda bulunan göletler ve barajlarda son yıllarda su sıkıntısı yaşandığından üreticimiz zor 

durumda kalmıştır. Yaşanan sıkıntının çözümü için gündemde olan Tunca nehrinden bölgeye su verilmesi çalışmaları ne 

durumdadır? Konularının araştırılması ile ilgili, yazılı önergenin gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için 

Tarım ve Hayvancılık komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

09/05/2025 97 Ortağı olduğumuz Keşan Organize Sanayi Bölgesi altyapısı tamamlanmış mıdır? Parsellerin satışları yapılmış 

mıdır? Satılan parseller hangi iş alanları ile ilgilidir? Tamamlanan Organize bölgesinin son durumu hakkında 
Konularının araştırılması ile ilgili yazılı önergenin gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için İdari ve Mali 

İşler komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

09/05/2025 98 Edirne ili Keşan ilçesi Karasatı köyü şehitliğinin tarihçesi ve son durumu hakkında gerekli araştırmaların 

yapılması ile ilgili yazılı önergenin gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için Şehitlikler ve Şehit Ailelerini 

Koruma komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

09/05/2025 99 25 Eylül 1972 tarihinde Keşan Sanat Enstitüsü adıyla kurulan, zaman içerisinde Keşan Anadolu Teknik Lisesi, 

Teknik Lise ve Endüstri Meslek Lisesi  adlarıyla hizmet vermiş, 2021 yılında ise TOBB Proje Okulu statüsüne kavuşarak 

Keşan Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi adını almış olan bu eğitim kurumu, Edirne ve Trakya bölgesinin en köklü 



mesleki eğitim kurumlarından biridir. 

Ancak okul bahçesinde yer alan ve geçmişte aktif olarak eğitim faaliyetlerinin yürütüldüğü eski binalar, 

yıkımlarının üzerinden bir yıl geçmesine rağmen hala yenilenmemiştir.  

Söz konusu alanda ne yapılacağına dair net bir açıklama bulunmamakta, kamuoyunda ciddi bir belirsizlik 

oluşmaktadır. Özellikle öğrenci ve veliler, modern, donanımlı ve çağın ihtiyaçlarına uygun yeni bir eğitim yapısının bir 

an önce inşa edilmesini talep etmektedir. 

Bu kapsamda: 

1. Yıkılan okul binalarının yerine yeni bir eğitim yapısı inşa edilmesi planlanmakta mıdır? 

2. Eğer planlanıyorsa, projeye dair süreç hangi aşamadadır? İhale ve yapım takvimi belirlenmiş midir? 

3. Yeni yapılması planlanan bina, hangi eğitim ve mesleki faaliyetlere hizmet edecek şekilde tasarlanacaktır? 

Mevcut fiziki kapasite, öğrencilerin ve öğretmenlerin ihtiyaçlarını karşılamaya yeterli midir? Konularının 

araştırılması ile ilgili, yazılı önergenin gündeme alınarak gerekli incelemelerin yapılması için Eğitim Kültür ve Sosyal 

Hizmetler komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar verildi. 

 

09/05/2025 100 Lalapaşa ilçesi Hamzabeyli sınır kapısında yaz aylarının da gelmesi ile uzun Tır kuyruklar oluşmaktadır. Bu 

sorunların giderilmesi için ne gibi çalışmalar yapılmaktadır? Konularının araştırılması ile ilgili yazılı önergenin gündeme 

alınarak gerekli incelemelerin yapılması için AB ve Dışilişkiler komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar 

verildi. 

09/05/2025 101 Edirne İli  ve Keşan İlçesi’nde doğal gaz dağıtım işi yapan şirketin hisselerini başka bir şirkete devredilmesinin 

ardından ilçelerimizde vatandaşlar doğal gaz hizmetinde sorunlar yaşamaktadırlar. Abonelik işleri, Fatura ödemeleri gibi 

yaşanan sorunların giderilmesi konusunda neler yapılmıştır? Konularının araştırılması ile ilgili yazılı önergenin gündeme 

alınarak gerekli incelemelerin yapılması için Araştırma ve İnceleme komisyonuna havale edilmesine, oybirliği ile karar 

verildi. 
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